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2025 marked a turning point for TRINIX: a sold-out Zénith de Paris, the release of their album Origin, and a tour that confirms their status as an essential French electro duo.

With over one billion streams, 10 million social media followers, and the title of the most-followed French DJ duo in the world, TRINIX has established themselves as one of the most unifying electro projects of their generation. Their community, built through creative content and a daily presence on platforms, extends the strong bond they maintain with their audience during their live shows on an international scale.

Already certified platinum with the track “Emorio” and diamond on several other songs, the duo continues to stack successes, both in streaming and on stage. After selling out L’Olympia and the Zénith de Paris, TRINIX has performed on the biggest French and European stages (Tomorrowland, Solidays, Vieilles Charrues, Paléo…), always with the same contagious energy and an exceptional live experience.

The album Origin carries forward the momentum launched by the success of “Vaitimbora,” which became a worldwide phenomenon: Top 10 on Shazam Global, charted in more than 70 countries, and #1 electro track on platforms. This hit allowed them to enter the top 10 most-streamed French DJs in the world. It perfectly embodies the duo’s approach: breaking the rules, connecting cultures, bringing audiences together, and making people dance without borders.



🇫🇷
2025 a marqué un tournant pour TRINIX : un Zénith de Paris complet, la sortie de leur album Origin et une tournée qui confirme leur statut de duo incontournable de la scène électro française.

Avec plus d’un milliard de streams, 10 millions d’abonnés sur les réseaux sociaux et le statut de duo de DJ français le plus suivi au monde, TRINIX s’impose comme l’un des projets électro les plus fédérateurs de sa génération. Leur communauté, construite à force de contenus créatifs et d’une présence quotidienne sur les plateformes, prolonge le lien fort qu’ils entretiennent en live avec leur public, à l’échelle internationale.

Déjà single de platine avec le titre « Emorio » et diamant sur de nombreux morceaux, le duo enchaîne les succès, en streaming comme sur scène. Après avoir rempli l’Olympia et le Zénith de Paris, TRINIX s’est produit sur les plus grandes scènes françaises et européennes (Tomorrowland, Solidays, Vieilles Charrues, Paléo…), toujours avec la même énergie contagieuse et une expérience live hors du commun.

L’album Origin prolonge la dynamique initiée par le succès de « Vaitimbora », devenu phénomène mondial : Top 10 Shazam Monde, classé dans plus de 70 pays et numéro 1 des sons électro sur les plateformes. Ce hit leur a permis de se hisser dans le top 10 des DJ français les plus écoutés au monde. Il incarne pleinement la démarche du duo : casser les codes, connecter les cultures, fédérer les publics et faire danser sans frontières.

